



General Investment Co. Ltd.

Abujaber Bldg. 188, Zahran Street
P.O. Box 8050 Amman 11121 Jordan
Tel. 962-6-2003344
Fax 962-6-2003345
Website: www.gicjo.com

To: Jordan Securities Commission To: Amman Stock Exchange Date: 11/03/2019 Subject: Distributing Cash Dividends ٣/١٣	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2019/03/11 الموضوع: توزيع ارباح نقدية للإعلان يوزع على الهيئة سوزان
Kindly be informed that the Board of Directors of (General Investment Co. Ltd.) decided at its meeting held on (06/02/2019) the approval of distribution of (12%) from the company's paid in capital (subscribed capital) as cash dividends to its shareholders.	أرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة (شركة الاستثمارات العامة المساهمة المحدودة) قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2019/02/06 الموافقة على توزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة (12%) من رأس مال الشركة المدفوع (المكتتب به).
General Investment Co. Ltd. General Manager Marwan R. Abujaber 	شركة الاستثمارات العامة المساهمة المحدودة المدير العام مروان رؤوف أبو جابر  
• This decision is subject to the company's General Assembly Approval	• يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة

